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College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Huizen 

 

Huizen, 1 oktober 2022 

 

Betreft: Commissievragen ‘Wedekuil’ 

 

Geacht college, 

Graag wil ik inzoomen op de parkeersituatie aan de Wedekuil. Voor de aanpak van de Zomerkade 
mochten bewoners, omwonenden, ondernemers, clientèle en recreanten aan de Wedekuil parkeren 
op zo’n 20 parkeerplekken nu is dat terug gebracht naar een schamele 7. 
 
Er waren eerder concreet de navolgende parkeerplaatsen: 
 

• 5 aan de zijde van kapper en restaurants; 

• 5 aan de Wedekuil 9-15;  

• 4 vakken voor Wedekuil 1-7; 

• 1 mogelijkheid voor het ‘tunneltje’ voor Wedekuil 1; 

• 3 (gedoogd) bij het beeld ‘de Elementen’; 

• 2 (gedoogd) voor Wedekuil 7 en 9).  
 
Op dit moment zijn er nu dus nog maar 7 parkeerplekken over, waaronder 1 algemene 
gehandicaptenparkeerplaats. Verder is aan de Wedekuil een behoorlijk aantal plekken gerealiseerd 
voor fietsers(Afbeelding 1) die tijdens de drukke dagen in de zomer niet of nauwelijks gebruikt zijn. 
Blijkbaar sluit een fietsparkeerplaats niet goed bij de wensen van bezoekers aan. Op deze 
videobeelden is te zien dat er in een eerder stadium veel meer parkeerplaatsen waren. Desgewenst 
kan ik meer opnamen laten zien. Zie: https://studio.youtube.com/video/v97EzxdFQ5w/edit 
 
Er staan bij de Wedekuil ook twee fraaie picknickbanken met zitplaatsen die veel zijn gebruikt. Hier 
ontbreken echter afvalbakken (Afbeelding 2). Het gevolg heb ik kunnen aanschouwen. Bij het 
verlaten van het strand wordt nu veelvuldig afval in de openbare ruimte weggegooid.  
 
In de bocht zijn ter voorkoming van parkeren houten paaltjes geplaatst, maar doordat er reflectoren 
ontbreken zijn deze inmiddels meerdere malen door auto’s geschampt (Afbeelding 3). 
 

Naar aanleiding hiervan hebben wij de volgende vragen: 

• Gaat u bij de evaluatie van de parkeerproblematiek rond de Zomerkade ook samen met 
omwonenden van de Wedekuil kijken naar de parkeersituatie aan de Wedekuil? 

• Kunt u de aangelegde fietsparkeerplaatsen die in de zomermaanden nauwelijks gebruikt zijn, 
verplaatsen en op deze plek opnieuw parkeerplaatsen realiseren? 

• Bent u het met ons eens dat afvalbakken bij picknick tafels horen, zodat afval niet in de 
openbare ruimte terecht komt? 

https://studio.youtube.com/video/v97EzxdFQ5w/edit
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• Kunt u de houten paaltjes – ter voorkoming van verdere schade aan auto’s en infrastructuur - 
bij de bochten van reflectoren laten voorzien? Is het mogelijk de paaltjes te verwijderen en 
hier parkeren weer te gedogen op drukke dagen? 

 
Ik zou schriftelijke beantwoording voorafgaand aan en anders mondelinge beantwoording tijdens de 

komende commissie Fysiek Domein zeer op prijs stellen. 

Met vriendelijke groeten, 

 
 
Rob Bource  / SGP Huizen  
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Afbeelding 1: Fietsparkeren in plaats van parkeerplaatsen voor auto’s  
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  Afbeelding 2: Picknick banken zonder afvalbakken 
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 Afbeelding 3: Houten palen zonder reflectoren met duidelijke ‘gebruikssporen’ van auto’s  


